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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Miniszterelnök Úrhoz

„Mekkora a kötelezettségvállalás valós mértéke a jelenlegi tervezési ciklus E U
támogatásainak tekintetében? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

A mai napon Lázár János Miniszterelnökséget vezet ő államtitkár interpellációra adott
válaszában azt állította, hogy a 2007 – 2013-as tervezési ciklusban hazánk rendelkezésére áll ó
8200 milliárd forintnak megfelelő támogatásból 7800 milliárd került eddig lekötésre .

Ugyancsak a mai napon Csepreghy Nándor, a Miniszterelnökség kiemelt fejlesztés i
programokért felelős helyettes államtitkára a baranyai Bikalon, a regionális fejlesztés i
ügynökség által szervezett Dél-Dunántúli Regionális Területfejlesztési Konferencián azt
állította, hogy az utolsó fillérig sikerült lehívnia Magyarországnak a jelenlegi költségvetés i
ciklusban rendelkezésre álló európai uniós forrásokat .

Amellett, hogy ez utóbbi kijelentés nyilvánvalóan keveri a „kötelezettségvállalás” és a
„lehívás” fogalmakat, kérdezem Tisztelt Miniszterelnök urat, hogy az államapparátus két
fentiekben jelölt vezetője közül melyikük állítását lehet valónak elfogadni ?
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